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C.L.I.F 5 
In this fifth season of the police thriller, the action turns towards the sea. Wang Man Ting (Rebecca Lim), the 
officer-in-charge of the Coastal Patrol, watches over the border security. An efficient but tough leader, she 
crushes many smuggling cases in her career. A new batch of recruit joins her team, but not understanding her 
leadership style, they often clash. Will she be able to gain their allegiance with her no-nonsense approach? 

Man Ting suffered trauma when she was young, she meets Jia Ming (Weber Yang) and realises he was her 
childhood savior. But Jia Ming hides an ulterior motive, a member of an elusive human and arms smuggling 
ring, he gets near Man Ting to get intelligence. As fate would have it, both develop feelings for each other. 
But with both of them standing at the opposite ends of the law, how will they decide?  

Cast:	 Rebecca Lim, Shane Pow, Joel Choo, He Ying Ying, Nick Teo, Rayson Tan, Pierre Png, Kayly Loh,  
	 Guo Liang, Wang Yu Qing, Weber Yang, James Seah , Bonnie Loo , Cynthia Koh, Pan Ling Ling,
	 Zheng Ge Ping, Chen Tian Wen
 
警徽天职之海岸卫队
新加坡海域，一艘大型的警察海岸保卫处 PT 海岸巡逻艇飞驰在海上。巡逻艇内，一名女性的身影站在控

制室内，正驾驶着巡逻艇，她就是海岸巡逻艇的指挥官—王曼婷（林慧玲）。众学员经过多日海岸卫队的

训练，成功通过考试，并加入曼婷的队伍。曼婷务实严肃的作风让许多学员吃不消，常常与她发生冲突。

曼婷是否能化解下属们对她的误解，得到他们的谅解以及信任？

曼婷小时候，好心帮助人却遭变态佬拐走，幸好有一位小哥哥拼死保护曼婷，并且靠他的机智带曼婷逃

走。她心底牵挂着这个小哥哥，希望有朝一日能相遇。在查案的过程中，曼婷发现家明（杨一展）就是那

位小哥哥，又惊又喜，并渐渐对他有好感。但家明接近曼婷是存有目的。原来他是犯罪分子成员之一，接

近曼婷的原因就是为了监视警方的行踪。可是命运作弄人，站在正邪两端的他们竟然爱上了对方！面临爱

情以及任务，这对有情人最后会做出怎么样的选择？

演员：	林 慧 玲 、 包 勋 评 、 朱 哲 伟 、 何 盈 莹 、 张 鈞 淯 、 陈 泰 铭 、 方 展 发 、 卢 传 瑾 、 郭 亮 、 王 昱 清 、 

	 杨一展、谢俊峰、罗美仪、许美珍、潘玲玲、郑各评、陈天文
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